
 

 
 

 

    
Oslo KFU 
Oslo 
Kommunale  
Foreldreutvalg 

Fakturaadresse: 
Eikelundveien 9B 
0588 OSLO 

postmottak@oslokfu.no 
www.oslokfu.no 
 

Org.nr.: 997620585 

 

Styreprotokoll  
 
Til stede: Styreleder: Live Kristiane Skarvang  

Nestleder: Kjersti Austdal 
Styremedlem Erlend des Bouvrie 

Forfall: Styremedlem Annette Gauslå 
Møtegruppe: Oslo Kommunale foreldreutvalg 

 

Møtested: Voksenopplæring Helsfyr 
Møtetid:  11.10.22, kl. 17:00 – 18:30 
 
 

Formalia 
111022-01 Innkalling og sakliste 

Sakslistemailen ble godkjent. 
 

111022-02 Godkjenning av referat fra 23.08.22 

Referatet ble godkjent. 

 
111022-03 Budsjett og søknad om driftsmidler 2023 

Forslag til budsjett og søknad ble gått igjennom og diskutert. 
 
Vedtak: Styret vedtar budsjettet og søknaden om driftsmidler. Leder sender dette til UDE. 
 
 
111022-04 Kurs i FAU-arbeid 03.11.22 

Kursinvitasjon ble sendt ut til alle FAU-ene og til skolelederne i begynnelsen av høstferien. Videre 
promo vil foregå på FB og påminnelse om kurset vil bli sendt ut neste uke. Forslag til 
gruppetemaer vil også bli diskutert på utvalgsmøtet. Kanskje en representant fra UDE kan delta, 
enten i en gruppe eller i ‘spørretimen’ til slutt. 
 
Agenda er utformet og styret/utvalget har fått tilsendt utkast til presentasjon. 
 
Det har igjen kommet ønske fra FAU-er om at presentasjonen/kurset strømmes eller tas opp. 
Leder og nestleder er villige til å bli filmet, slik at det kan lages en liten film om innholdet i kurset. 
 
Vedtak: Styret ønsker å lage en FAU-film. Leder sjekker ut noen produksjonsselskaper og 
nestleder ser på presentasjonsmulighetene. Planen er at dette skal skje i januar 2023. 
 
 



2 

 

111022-05 Skolegruppemøte 23.11.22 

Fysisk møte, UDE er forespurt om lokaler. Agenda ble diskutert og vil bli tatt med til utvalgsmøtet 
i etterkant for videre diskusjon og utforming. 
 

111022-06 Møteplan våren 2023 

Planen var lagt ved innkallingen til møtet. Den ble diskutert og justert noe med tanke på om 
utvalgsmøtene skal være fysiske eller digitale. 
 
Det ble diskutert om skolegruppemøtet i april muligens ikke blir arrangert, grunnet stort 
arbeidspress på styret. Dersom det kommer flere til i utvalget eller via valgkomiteens arbeid, så 
kan dette punktet revurderes. 
 
• januar: fysisk utvalgsmøte 
• februar: digitalt utvalgsmøte, fysisk skolegruppemøte 
• mars: fysisk utvalgsmøte, fysisk Foreldrekonferanse 
• april: digitalt utvalgsmøte, digitalt årsmøte, kanskje et digitalt skolegruppemøte 
• mai: digitalt utvalgsmøte 
• juni: fysisk utvalgsmøte 
 
Vedtak: Styret vedtok planen for møtervirksomhet vår 2023, med noen justeringer. 
 

111022-07 Saker til møte med OVK 24.10.22 

Allerede er følgende punkter meldt inn: 
• Laget rundt eleven: Foresatte melder om store forskjeller, både mellom og innad i bydeler om 

hvordan laget rundt eleven, altså ulike instanser og tiltak, fungerer. Se vedlegg, tilsendt oss fra FAU 
ved Voksentoppen. Hvordan kan vi jobbe for at alle får et likeverdig tilbud? 

• Oppfølging av barn med ulike diagnoser eller behov som ikke utløser ekstra midler, som f.eks 
allergier, diabetes mm. Hvilke ressurser har skolene, og finnes det bedre løsninger for å få ut 
informasjon og dermed trygge ansatte slike situasjoner? 

 
Andre punkter som skal diskuteres: 
• Status på byrådssaken om forebygging av mobbing, vold og trusler. 
• Spørreundersøkelsen 2022; vi presenterer utvalgte resultater fra vår årlige undersøkelse. 

Undersøkelsen, som har blitt gjennomført jevnlig de siste åtte årene, viser tydelige utfordringer innen 
foreldresamarbeidet. Utfordre OVK hva som konkret har blitt gjort på et eller to utvalgte punkter.  

• Osloskolen er blitt traumeinformert, men hva betyr dette for osloelevene? Fortell oss! 
• Hva om OVK inviterer alle FAU-ledelser til en takkemottakelse på Rådhuset, for innsatsen i 

foreldresamarbeidet. En takk til ‘laget rundt eleven’, en del av frivillighets-Norge som står på hele året. 
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111022-08 Saker til dialogmøte UDE 14.11.22 

Punkter som kan/skal diskuteres: 
• Be om innsyn i rapportering (for internt bruk) som sier noe om trenden de tre-fem årene UDE har i 

forbindelse med handlingsplanen om mobbing, vold og trusler. Oslo KFU vil gjerne være til stede når 
den behandles. 

• Låne/leie konferansesal til FK2023 samt bevertning (suppe, frukt og kake). 
• Innspill fra utvalgsmøtet: Har styret fått noen forståelse av rollen om at helsesykepleier har endret seg 

etter at det er bestemt at Osloskolen skal være traumeorientert i en traumeorientert by? Tematikken 
har vært tatt opp av miljøterapeutene i prosjektgruppen om vurdering av spesialundervisningen i 
Osloskolen. UDE ser at dette noe som må sees nærmere på. Ønskelig å sparre med foreldregruppen 
som den gode ressursen de kan være. Etterspørre hvordan foreldrene involveres. Styret vil følge opp 
dette i neste dialogmøte. 

• Innspill fra utvalgsmøtet: Spørreundersøkelsen 2022; vi presenterer utvalgte resultater fra vår årlige 
undersøkelse. Undersøkelsen, som har blitt gjennomført jevnlig de siste åtte årene, viser tydelige 
utfordringer innen foreldresamarbeidet. Utfordre OVK hva som konkret har bløitt gjort på et eller to 
utvalgte punkter. Hva gjør UDE for å nå/involvere foresatte ifht dette? Se punkter i referatet fra 
utvalgsmøtet sak 7. 

• Klasseturer: se innspill under Eventuelt på utvalgsmøtet: ved flere skoler er det FAU-er og 
foresattegrupper som steilt krever at det skal gjennomføres klasseturer inkludert gitt pengesum. 
Leirskoler riftes over skolens budsjett, mens 10. – trinnsturene holdes i av FAU. Oslo KFU bør fremme 
tanken om kollektivt ansvar for alle, at det ikke skal være FAU sitt ansvar til å samle inn penger til 
dette. Dette kan være et tema i gruppearbeidet på FAU-kurset samt at styret kan løfte saken opp til 
UDE/OVK. 

 
 
111022-09 Teams for Oslo KFU 

Oslo KFU har brukt Zoom som digital møteplass gjennom pandemien. Etter at teamsløsningen for 
FAU ble en realitet, er det greit om Oslo KFU også benytter seg av denne plattformen. Det 
innebærer at vi trenger en noe utvidet lisens.  
 
Vedtak: Oslo KFU ønsker å ta i bruk Teamsløsningen, på lik linje med FAU-ene. Nestleder tar 
kontakt med UDE IKT for å avklare muligheten for dette. 
 
 
111022-10 Initiere egen skolegruppe eller nettverk for spesialskoler/foreldrerepresentanter  

fra spesialklasser 
Dette er spennende tanke og Oslo KFU synes det er bra at spesialskolene/klassene vil danne et 
nettverk. Oslo KFU bringer tanken inn i dialogmøte med UDE og hører hva de tenker om dette. 
 
 
111022-11 (unntatt offentligheten) 

  
 
111022-12 Lønnsforhandlinger med ansatt 

Ansatt forlot møtet kl 18:21 da styret skulle diskutere saken. Vedkommende kom tilbake da 
styret hadde gjort sitt vedtak, 18:30. 
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111022-13 Ubesvarte og åpne henvendelser 

Det er 92 henvendelser siden styremøtet i slutten av august. Disse fordeler seg slik: spørsmål 
(25), orienteringer (55), invitasjon (7), innspill (3), høring (1) og påmelding (1). 
 
Åpne saker 
• Høring om skolegrenser for Sagene og Bjølsen. First 23.10.22. Dette har ikke Oslo KFU noen 

innspill til. 
• Forslag til datoer for informasjons- og involveringsmøte for digitalisering (sjekk mail 

05.10.22). Dato er valgt og sendt tilbake til UDE. 
• Ønske om utsending av papirer for innspill i forbindelse med Osloskolen helhetlige 

gjennomgang av spesialundervisning. Papirene ble sendt ut sammen med referatet fra 
skolegruppemøtet på mandag 17.10.22. 

• Mail fra ressurs om deltakelse i mobbepanel (mail 05.10.22). 
 
 
Eventuelt 

Søknadsskjema lokaler hos VOX har frist 01.11.22. Postmottak utformer søknad og sender inn til 
VOX. 
 

Møtet ble hevet 18:32. 


